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Värdefullaste lärdomen från den här processen: 

”Att vi alla som individer 
är olika.  Vi uppfattar 
saker olika och därför är 
en tydlig kommunikation 
samt organisations- och 
befattningsbeskrivning 
oerhört viktig. Vikten av 
uttalade och uppfattade 
mål i hela organisationen.” 

 
Utbildning för personal ska ses som en investering och 
inte som en utgift, anser Anders Sunnerholm, vice VD 
på Jaco Fabriks AB. 

- Att personalen är företagets största resurs visste jag 
redan innan, men det är bra att få en påminnelse om det. 
Vi som arbetsgivare måste vara en attraktiv arbetsplats 
för människor, en plats där vi värnar om att personalen 
trivs och kan förkovra sig. Det var något som jag fick 
ännu mer insikt om efter utvecklingsprocessen med 
Lövudden Akademin. 

Jaco Fabriks AB är ett äldre, moget företag. Strukturer, 
organisations- och produktionsplaner fungerade och 
har fungerat sedan 1949. Men i och med att omvärlden 
förändras, personalstyrkan föryngrades och kundernas 
förväntningar och krav förändrades, kändes det enligt 
Anders som om att helheten på företaget behövde en 
genomlysning.

JACO FABRIKS AB i Hargshamn
Företagsnamn: Jaco Fabriks AB
Antal år i branschen: 64 (Anders Sunnerholm kom till företaget 1999)
Antal anställda: 64 anställda varav 44 personer i direkt produktion.


